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2017年 3月 22日的立法會會議  
 

就 “確保行政長官選舉公正進行” 
動議的議案  

 
  姚松炎議員已作出預告，會在2017年3月22日的立法會會議
上，動議隨附的 “確保行政長官選舉公正進行 ”議案。立法會主席已
指示應按所交來的原有措辭印載在立法會議程上。  
 
 
 立法會秘書  

 
 
 
 
 

(衛碧瑤代行 ) 
 

連附件  



2017年 3月 22日的立法會會議  
姚松炎議員就  

“確保行政長官選舉公正進行 ” 
動議的議案  

 
 

議案措辭  
 
 

本會要求香港特別行政區政府確保2017年行政長官選舉在公正的情
況下進行；本會亦促請中央人民政府所屬各部門不得干預行政長官

選舉，包括但不限於促使某候選人當選或不當選，或向選舉委員會

委員施壓，使其作出非自願的投票決定。  
 
 

 
 
 
 
 
 
 

(Translation) 
 

Motion on 
“Ensuring the fair conduct of the Chief Executive Election” 

to be moved by Dr Hon YIU Chung-yim 
at the Council meeting of 22 March 2017 

 
 

Wording of the Motion 
 
 
That this Council requests the Government of the Hong Kong Special 
Administrative Region to ensure that the 2017 Chief Executive Election be 
conducted under fair conditions; this Council also urges the various departments 
of the Central People’s Government not to interfere in the Chief Executive 
Election, including but not limited to causing a certain candidate to be or not to 
be elected, or pressurizing members of the Election Committee into making 
voting decisions against their own wills. 
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